The Hong Kong Polytechnic University is committed to research excellence and addresses global challenges with innovation. Research and Innovation Office (RIO) is devoted to propelling the University's technology development and advances to benefit the society by providing all-rounded support to facilitate research endeavours within the PolyU community, and foster partnerships among universities, industries, governments, supranational bodies, and the public.

香港理工大學致力於卓越研究,並以創新應對全球挑戰。研究 及創新事務處(RIO)致力推動理大的科技發展和進步,為研究 團隊提供全方位的支持;並建立和促進官、產、學、研以至大 眾之間的合作夥伴關係。



Stay tuned with our research updates:

















#Life Science & Healthcare

#Sustainable Development & Smart Cities

#InnoHK R&D Centres

#High-speed Rail & Building Structure

#Marine Infrastructure

Research and Innovation Office (RIO) 研究及創新事務處

The Hong Kong Polytechnic University 紅磡香港理工大學

T: +852 3400 2806

E: rio.general@polyu.edu.hk

W: www.polyu.edu.hk/rio



Research Grants and Contracts

研究資助及合約

- Support funding application both internally and externally
- Keep abreast of the latest funding and awards opportunities
- · Facilitate management and monitor progress of research projects
- ·協助校內外的資助申請
- ·提供最新資助及獎項計劃資訊
- ·協調研究項目的管理



// Partnership // Development

夥伴合作及發展

- · Engage PolyU experts with industry players to spur high-impact research collaboration
- · Build strategic platforms to foster translational research across disciplines
- · Facilitate exchange and explore global network for collaboration opportunity
- •促進理大專家與業界的合作,成就具高影響力的合作研究
- •建立戰略合作平台,促進跨學科的轉化研究
- · 促進技術交流, 開拓全球網絡與合作機遇

Major Projects and General Support

重點項目及科研支援

- · Manage major research projects and activities, and support central research facilities
- Provide intellectual property advisory services
- · Publicise PolyU's research capabilities and applications to the community
- •管理重點研究項目及活動,以及支援研究設施
- 提供知識產權諮詢服務
- · 向大眾推廣理大卓越的科研成就及實際應用



WHAT CAN WE DO FOR YOU?